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Generalforsamlingen  

d. 23. april 2024 

 

Dagsorden i henhold til vedtægterne 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab (se Højergårdbladet) 

4. Fremlæggelse af budget. (se Højergårdbladet) 

5. Valg af bestyrelse, revisorer og suppleanter: 

 På valg:  

 Næstformand Niels Damgaard - modtager genvalg 

 Kasser Hanne Boye - modtager genvalg 

 1. suppleant Lars Erik Knudgaard - modtager genvalg 

 2. suppleant - kandidat søges  

 1. revisor: Leif Pedersen - modtager genvalg.  

 2. revisor: Jesper Skourup - modtager genvalg.  

 Revisorsuppleant: Anita Ernst - modtager genvalg 

6. Behandling af indkomne forslag 

7. Bestyrelsens forslag til oprettelse af en pulje til sociale 

aktiviteter 

8. Eventuelt 

 

Tak for i aften 
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Bestyrelsens forslag 
Oprettelse af pulje til sociale aktiviteter 

 

Bestyrelsen søger mandat, budget og generalforsamlingens 

holdninger til, at der som en forsøgsordning, kan gives tilskud til 

sociale arrangementer, som er med til at styrke det sociale netværk 

imellem grundejerforeningens beboere. Specielt ønskes der 

holdninger til arrangementernes type, størrelse samt omfang at 

tilskuddet. 

 

Bestyrelsens oplæg: 

• I budgettet for 2024 bruges de afsatte midler til en 

fastelavnsfest som ikke blev til noget og for 2025 afsættes et 

beløb på 25.000 kr. særskilt til sociale aktiviteter i foreningen. 

 

• Det er grundejerne der selv søger om et økonomisk tilskud til 

arrangementet. Betingelsen for at få godkendt et forslag er 

bl.a., at alle grundejere så vidt muligt har adgang til at deltage 

og min. 25 husstande aktivt deltager. Man skal ydermere kunne 

dokumentere et udlæg for at få udbetalt et evt. tilskud. 

 

• Man søger ved at kontakte formanden, hvorefter bestyrelsen vil 

tage stilling til om og hvor meget økonomisk støtte der kan 

ydes. 

 

• Det kan f.eks. dreje sig om fælles vejfester/sommerfester for 

flere end én vej, Sankt Hans, Halloween, Julearrangement osv. 

  

Bestyrelsen vil ved udgangen af året evaluere initiativet. 

 

Vi håber I vil bakke op om forslaget.  

 

Mvh,  

Bestyrelsen 


